
Protokół Nr LI/22 

 

z sesji Rady Gminy Kostomłoty 

 

odbytej w dniu 29 listopada 2022 r. 

 

o godz. 14.00 w GOK Kostomłoty (sala sesyjna) 

 

Przewodnicząca Agnieszka Śladowska otworzyła obrady i przywitała zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

 

Lp. 
 

Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji 

kworum 

1 Leon Barylak TAK 29.11.2022 14:12 Obecny 

2 Barbara Konicka TAK 29.11.2022 14:12 Obecny 

3 Marzena Kruźlak TAK 29.11.2022 14:12 Obecny 

4 Edward Kulig TAK 29.11.2022 14:12 Obecny 

5 Paweł Marchewka TAK 29.11.2022 14:12 Obecny 

6 Józef Osowski TAK 29.11.2022 14:12 Obecny 

7 Sebastian Pawlak TAK 29.11.2022 14:12 Obecny 

8 Ryszard Pisarek TAK 29.11.2022 14:12 Obecny 

9 Marek Pomykała TAK 29.11.2022 14:12 Obecny 

10 Aneta Sawicka TAK 29.11.2022 14:12 Obecny 

11 Waldemar Sudoł TAK 29.11.2022 14:12 Obecny 

12 Jan Szwedo TAK 29.11.2022 14:12 Obecny 

13 Agnieszka Śladowska TAK 29.11.2022 14:12 Obecny 

14 Mariusz Żałobniak TAK 29.11.2022 14:12 Obecny 

15 Marek Żądło TAK 29.11.2022 14:12 Obecny 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Planowany porządek posiedzenia 

 

Planowany porządek obrad przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.Przyjęcie programu sesji. 

3.Przyjęcie protokołu Nr L/22 z  sesji Rady Gminy Kostomłoty. 

4.Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2022 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kostomłoty. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

poprzez wniesienie wkładu pieniężnego do spółki pn. Zakład Gospodarki Komunalnej 

Kostomłoty Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Kostomłotach . 

10. Podjęcie uchwały w  sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej 

przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. 

11.Podjęcie uchwały w  sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Kostomłoty nr XXXVI/291/21 z 

dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie określenia zasad udzielania i sposobu rozliczania dotacji 

celowej na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków lub szczelnych 

zbiorników bezodpływowych na ścieki bytowo-gospodarcze na terenie Gminy Kostomłoty. 

12.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Kostomłoty z 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, w roku 2023”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po umowie 

zawartej na czas oznaczony 3 lat 

14. Wnioski i oświadczenia. 

15. Sprawy różne. 

16.Zakończenie obrad LI sesji Rady Gminy. 

 

 

Przebieg spotkania 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła obrady. Przywitała radnych oraz 

zaproszonych gości . Poprosiła o  potwierdzenie obecności. Na podstawie listy obecności (listy 

obecności stanowią  załącznik nr 1, nr 2 nr 3) stwierdziła, że w sesji uczestniczy 15 radnych, 

zatem rada ma moc podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad.2.Przyjęcie programu sesji. 

Przewodnicząca przedstawiła proponowany porządek sesji. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 



2.Przyjęcie programu sesji. 

3.Przyjęcie protokołu Nr L/22 z  sesji Rady Gminy Kostomłoty. 

4.Informacja o działalności Wójta  w okresie między sesjami. 

5.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2022 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kostomłoty. 

 Z autopoprawką która była omówiona na komisji wspólnej. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego poprzez 

wniesienie wkładu pieniężnego do spółki pn. Zakład Gospodarki Komunalnej Kostomłoty Spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Kostomłotach . 

10. Podjęcie uchwały w  sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. 

11.Podjęcie uchwały w  sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Kostomłoty nr XXXVI/291/21 z dnia 

29 czerwca 2021 r. w sprawie określenia zasad udzielania i sposobu rozliczania dotacji celowej na 

dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków lub szczelnych zbiorników 

bezodpływowych na ścieki bytowo-gospodarcze na terenie Gminy Kostomłoty. 

12.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Kostomłoty z 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, w roku 2023”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po umowie zawartej 

na czas oznaczony 3 lat. 

14. Wnioski i oświadczenia. 

15. Sprawy różne. 

16.Zakończenie obrad LI sesji Rady Gminy. 

  

Przewodnicząc Radny Agnieszka Śladowska zapytała się czy są uwagi do porządku programu obrad. 

W związku z brakiem uwag przeszła do głosowania. 

 

Ad.3.Przyjęcie protokołu Nr L/22 z  sesji Rady Gminy Kostomłoty. 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był wyłożony w Biurze Rady, uwagi nie wpłynęły.  

Radni w głosowaniu poprzez podniesienie ręki, jednogłośnie przyjęli protokół nr LI/22 . 

 

Ad.4.Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

Przewodnicząca Rady Agnieszka Śladowska udzieliła głosu Wójtowi Gminy   

Wójt Gminy Janina Gawlik - Otrzymaliście państwo informacje, które mam obowiązek 

przedstawić Państwu na piśmie. Oprócz tego od ostatniej sesji byłam na zjeździe Związku Gmin 

Wiejskich, omawialiśmy sytuację finansową gmin, wystąpiliśmy o prawidłowe naliczenie PIT-ów i 

CIT-ów, ponieważ coraz więcej obowiązków jest nakładane na gminę w zakresie administracji 

rządowej, a dochody niestety z tego tytułu spadają. Były to dość konstruktywne takie rozmowy. 



Myślę, że to będzie miało wpływ na dalszą gospodarkę. Staraliśmy się także wynegocjować, co 

Związek Gmin to czyni, że otrzymane środki na Polski Ład, przede wszystkim na inwestycje 

drogowe są za małe i walczyliśmy o to, żeby zezwolić na zmniejszenie zakresu danych robót, żeby 

za te pieniądze móc coś zrobić i też idzie to prawdopodobnie w dobrym kierunku. Czekamy na 

decyzję. Nam chodzi o drogę Piotrowice – Szymanowice. 

Podpisałam w tym tygodniu umowy już wszystkie na duży program wod – kan, czyli kanalizacja w 

Piotrowicach na MZP, likwidacja tego smrodu, czyli odcinek od początku Piotrowic do 

oczyszczalni ścieków, przepompownia w Kostomłotach wraz z infrastrukturą i woda do 

Ramułtowic. Mieliśmy na to zaplanowane 6 500 000, przetarg wyszedł, na 5100 000 czyli wyszedł 

dużo taniej. 

Uczestniczyłam w spotkaniu z GDDKiA w Osieku, dalej jesteśmy na niewiadomej, którą trasą 

będzie przebiegała autostrada A4. Wszyscy, którzy byli, a było 3 czy 4 radnych tylko szkoda, bo 

powinniśmy wszyscy być i walczyć o to, aby autostrada szła starym śladem. Ja otrzymałam wczoraj 

z GDDKiA pismo, że nie powinniśmy podejmować żadnych działań planistycznych na tym terenie. 

Dlatego, że dopóki nie zapadnie decyzja, którym śladem będzie szła autostrada. Zastanowimy się 

nad tym działaniem, ale jeśli znajdą się przedsiębiorcy na pewno będziemy szli w kierunku żeby 

udostępniać, tak jak udostępniliśmy te tereny, zgodziliśmy, wydaliśmy decyzje środowiskowe, dla 

jednej firmy. 

Prowadzimy i mamy non stop mieszkańców Gminy. Oczywiście przyjmujemy wnioski na węgiel. 

Proszę Państwa. Jesteśmy na etapie przygotowania zaświadczeń. Firma która będzie nas 

obsługiwała jest to firma ARMEX Krzysztof Knopf, jest to firma wrocławska, duża firma, która 

zajmuje się handlem węglem. Jako pierwsza zgłosiła się na listę do Ministerstwa, czekamy na 

podpisaną umowę, bo tą umowę musimy ogłosić na BIP ie i węgiel będzie sprzedawany i będzie 

przygotowany w Wichrowie. Będziemy Państwa informować jak ten węgiel będzie dostarczony. 

 Na dzień dzisiejszy jak się dowiadywałam jeszcze na terenie województwa dolnośląskiego tego 

węgla nie ma, ale będzie możliwość, jeżeli chodzi o ekogroszek workowania za dodatkową opłatą, 

a węgiel w cenie tak jak ta firma przekazała ma prawo do 2200, 00 sprzedawać, bo Gmina się tym 

nie zajmuje, będzie sprzedawała po 2090, 00 plus, jeżeli ktoś chce zaworkować to od tony 100 zł, a 

jeżeli ktoś chce transport to bez względu na miejsce na terenie Gminy 100, 00 zł za transport, nie od 

tony tylko za transport. Czekamy tylko, aż przyjedzie ten węgiel. Zwróciłam się też do firmy żeby 

po promocyjnych cenach, węgiel mogła zakupić Gmina dla swoich jednostek, dlatego do sołtysów 

były telefony, czym opalają i jakie potrzeby tutaj mają. Pozbieraliśmy te potrzeby, będę rozmawiała 

żeby ten węgiel był dużo tańszy dla nas, dla naszych jednostek. 

Miałam spotkanie z Polenergią jak Państwu już wspominałam albo nie Polenergia chce nam koło 

wiatraków wybudować przetwarzanie prądu na wodór, ponieważ pojawiają się samochody już 

coraz częściej na wodór. Nieduży teren 40 arowy żeby utworzyć tą stację przetwarzania na wodór. 

Oprócz tego uczestniczyłam w podziale darowizn i na pewno Państwo otrzymaliście informację, 

komu Energia przekazała darowizny na działalność tych podmiotów, które się zwracały. 

W tamtym tygodniu otrzymaliśmy pismo z ministerstwa, gdzie narzucono na nas obowiązek 

oszczędności w miesiącu grudniu począwszy i przyszły rok w miesiącu grudniu oszczędności 

zużycia energii.  To jest 10 % minimum, docelowo do 20 %. 

Ja prosiłam w rozmowie z sołtysami, żeby pospisywać lampy, które można wyłączyć, ale tutaj na 

komisji wspólnej radni chyba większością opowiedzieli się, że tam gdzie trzeba nadmiar wyłączyć 

to na pewno przyjrzymy się temu, że wyłączymy żeby nie świecić, ale żeby godzinę wcześniej 

wyłączyć o 22.00, Nie o 24.00, Tylko globalnie przyjąć i wtedy może osiągniemy te 10 %. 

Wprowadziłam także zarządzenie w gminie. Wszyscy kierownicy jednostek wprowadzili 

zarządzenie w swoich jednostkach o oszczędności o 10 % w każdej jednostce, czyli każdy 

kierownik bierze na siebie odpowiedzialność, dlatego że nie dostosowanie się do tego zalecenia 

grozi nam kara do 20 000, 00 zł. Nie wiem czy od jednostki czy od punktu, czy od…. W każdym 



razie do 20 000. Nie chcielibyśmy płacić tych kar. Dlatego musimy zrobić wszystko, żeby tą 

energię zaoszczędzać. Czyli prawdopodobnie w poniedziałek jestem umówiona w Turonie, będę 

prosiła o wyłączanie lamp, od godz. 23.00 do 4.00 rano. Jeżeli nam to nie pomoże, to będziemy 

przesuwać do 4.30. 

 

Radny Marek Żądło - Ale pani wójt nie do 5.00? 

Wójt Gminy Janina Gawlik - O 5.00. Dobrze. Czyli od 23.00 do 5.00 rano żeby lampy były 

wyłączone. Prowadzę praktycznie, co drugi dzień rozmowy, bo TAURON jakby nie dba o nasze 

zasady na nas narzucone i jak Państwo sami zgłaszacie, że albo się lampy świecą, albo się nie 

świecą, Albo za dużo się świecą, albo za mało. Dlatego poprosiłam o rozmowę jadę bezpośrednio 

do dyrektora. Nie może być tak, że my mamy obowiązki narzucone, a Energetyka robi swoje, bo to 

nic nie da takie oszczędzanie, dlatego będę o tym rozmawiać. 

Rozpoczęliśmy odbiór świetlicy w Bogdanowie, to jest na razie częściowy odbiór, ponieważ teraz 

weszli na świetlicę branżyści, elektryka, Sanepid i tak dalej. Dopóki nie będziemy mieli wszystkich 

protokołów świetlicy nie otworzymy. 

Uczestniczyłam także w odbiorze drogi, którą robiliśmy tutaj, jeżeli ktoś ogląda chciałabym 

podziękować firmie, Bisek, która po preferencyjnych cenach wykonała dwie drogi, czyli drogę w 

Piersnie i drogę w Zabłociu. Myślę, że będzie to służyło długo mieszkańcom i w następnym roku 

dalej będziemy rozmawiać i wchodzić we współpracę z firmą Bisek, która ustawicznie daje nam 

najkorzystniejszą oferty, dlatego, że uznała, zapewniała mnie, jako wójta, że w tych zadaniach ile 

będzie mogła to pomorze. 

I to na razie tyle, jeżeli są.. Aha.. 

Od 1 grudnia zmieniłam stawki wynajmu świetlic, to też na wniosek sołtysów. Proszę przyjrzeć się 

tym stawkom, bo różne są zdania. Ja po prostu podwoiłam, natomiast w niektórych przypadkach 

pięciokrotnie zwiększyłam-typu świetlica chyba w Samborzu w Paździornie i świetlice po remoncie. 

Czym się sugerowałam? Tym, że na świetlicy, jeśli chodzi o prace porządkowe wykonuje kilka 

osób i muszą ci ludzie mieć w zanadrzu pieniądze z wynajmu, żeby nawet spisać z kimś umowę 

zlecenie na wykonanie pilnych spraw typu pomalowanie, czy obkoszenie, czy posprzątanie, nie 

wiem. Te pieniądze z wynajmu pamiętajmy wracają do wsi., Czyli … i z wynajmu nie ma duża sala, 

mała sala. My wynajmujemy salę na sylwestra, wesela, czyli komercyjnie i tu bez względu to jest 

stawka najwyższa, ale jeżeli jest komunia, to wynajmujemy już z innej stawki, czyli traktując małą 

salę. Tak przyjęliśmy ostatnio, dlatego jeżeli są jakieś uwagi i sołtysi mają, bardzo proszę do mnie, 

będziemy rozmawiać i rozważać czy to posuniecie było dobre, czy nie. Nie chciałabym tutaj też za 

bardzo różnicować tych stawek, dlatego że wszędzie niestety ceny rosną i także i z wynajmu, bo 

jedna usługa na świetlicy, że wystarczy żeby wymalować to trzeba już nie 1000 zł tylko 5000 zł i 

chciałabym, żeby te pieniądze pozostały dla miejscowości. Oczywiście tez nadmieniam, że tam 

gdzie przystępujemy do remontu świetlic, fundusz wiejski praktycznie idzie na te remonty, 

zostawiamy pulę, żeby było na paliwo do koszenia czy na niezbędne wydatki, natomiast resztę 

pieniędzy przeznaczamy na remont świetlic. A w tym roku minimum planujemy 2 świetlice 

Godków i Piotrowice. Jeżeli są pytania to bardzo proszę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję. 

Radny Marek Żądło - Ja w sprawie tych świetlic, pani wójt ja jestem za żeby jedna stawka była 

dla każdej świetlicy. 

Radna Aneta Sawicka - Nie, nie może tak być. 

Radna Barbara Konicka - Tam będzie 100 osób a tu będzie 40. 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Panie Radny ja proponuje żeby pan zastanowił się nad swoją stawką. 

Natomiast gospodarowanie mieniem, raczej zajmuje się... 



Radny Waldemar Sudoł - może niech każda wioska sama zadecyduje. 

Wójt Gminy Janina Gawlik - każda wioska ma inny standard świetlicy inną wielkość świetlicy i 

inne możliwości świetlicy i tutaj dając jedną stawkę to nie wiem …...Czy jest sołtys z Paździorna, 

ale?. Jest?…. Jest sam był zbulwersowany, bo prawda - płacą 80 zł mówią do widzenia a nie …. 

Nie mówią nawet do widzenia…. 

Tak. Są świetlice remontowane, rzadko się zdarza żeby remont świetlicy za 100 000, 00 

przeprowadzić, wydajemy multum pieniędzy... 

Jeżeli ktoś ma ochotę bardzo proszę...Tylko proszę państwa nie są to wysokie ceny, bo teraz usługa 

cateringowa czy w lokalu jest dużo, dużo droższa i ja bym proponowała żeby bazować na tych 

stawkach. Chce, niech wynajmuje, ale trzeba zaznaczyć, że imprezy wiejskie, jeżeli mieszkańcy 

zechcą się zebrać, coś zorganizować. Nie grupki, bo to nie jest sala do towarzystwa dla dwóch, 

trzech osób, pięciu, tylko, jeżeli robimy coś dla wsi to jest nieodpłatne, ale energię płacimy wtedy w 

pieniędzy wiejskich i wodę. Natomiast dla komercyjnego dla komercyjnego ustalamy stawki za 

wynajem. Będzie to uczciwe. Jeżeli się okaże, że naprawdę nie ma ruchu na salach a powinien być i 

jest za drogo, to wtedy zastanowimy się nad obniżeniem stawki. 

Radny Marek Żądło - Co ma Pani na myśli stawki? 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Proszę? 

Radny Marek Żądło - Co ma pani na myśli, standard świetlicy? 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Standard. Są świetlice takie gdzie nikt nie wynajmie. Jak na 

przykład ja patrzyłam świetlica w Piotrowicach, która była poprzednio, no nikt tam wesela by nie 

zrobił, bo młodzi też mają pewne wymagania żeby było czysto, żeby było ładnie, tak jak na 

przykład jest w Kostomłotach, czy tak jak jest teraz w Paździornie, czy w Osieku, no, w Osieku to 

już powinni pomalować? Natomiast ludzie chcą ładnie tak? Jeżeli chodzi o wynajem na wesele. Ale 

są też tacy, który nie pójdą tam na wesele, ale zrobią komunie, a tu jest zupełnie inna stawka, bo 

komunia to już jest 400 zł, a nie 200, nie 1400, czyli my wynajmujemy salę na konkretną imprezę. 

 

Radny Marek Żądło - Ale są sale wyremontowane i wybudowane i tam jest po 200 po 160... 

Wójt Gminy Janina Gawlik - nie ma takich sal wyremontowanych, gdzie jest sala po 160., 200 

Patrzmy na kolumnę pierwszą i na kolumnę drugą. Jest od uroczystości. W Kostomłotach, jeżeli 

ktoś zrobi na 30 osób komunię na dużej sali to zapłaci 400 zł. 

Radny Marek Żądło - ale jest nowa świetlica w Siemidrożycach jest w Świdnicy Polskiej i stawki 

są mniejsze. 

Wójt Gminy Janina Gawlik - W Siemidrożycach to jeszcze się zastanowię czy faktycznie nie jest 

za niska, czy nie podskoczy, ale to przedyskutuję z sołtysem, tutaj się jeszcze zastanowię. Dlatego 

że tam gdzie często wynajmują salę no to poszłam dwukrotnie, ale w Siemidrożycach też poszłam 

tak samo.. 

Radny Marek Żądło:, ale czy te stawki później nie zmniejszą wynajmu? 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Zobaczymy. Jeżeli to spowoduje to obniżymy. Zobaczymy, Jeżeli 

komercyjnie będą chcieli wynająć, bo jeżeli ja słyszę ze Stowarzyszenie zarabia np. tu powstało 

nowe i zarabia na Sylwestrze 7000, czyli robi coś dochodowego, czy przyjdę ja, wynajmuję salę, 

chcę zrobić Sylwestra, to ja mam to wkalkulowane w płatność. I dlaczego dla wsi nie może zostać 

te 1400, 00zł. A to pomniejszy mój zysk. Tak? 

Radny Marek Żądło - no też, ale dajmy na to, co stowarzyszenie zarobi, to też ładuje w wieś, albo 

zostaje... 



Wójt Gminy Janina Gawlik - No właśnie. Jeżeli poświęci te pieniądze na wieś, to czy z Gminy do 

wsi, czy od stowarzyszenia do wsi to i tak idzie do wsi, tu nie ma różnicy te pieniądze wchodzą do 

wsi, ale jak przyjdzie prywatny i powie a mam ochotę tutaj komercyjnie zrobić sylwester po 500 zł 

od pary, to niech wieś ma. My mówimy o komercyjnym, bo sylwester ustaliliśmy, że jest każdy 

komercyjny, bo nikt nie zrobi sylwestra za 20 złotych tak? No chyba, że zrobi zabawę wiejską sobie 

dla mieszkańców, po 10 zł wstęp i wtedy przynosimy coś na stół. 

Sołtys wsi, Zabłoto Robert Janiec - Pani wójt czy w gminie będzie teraz Sylwester w całej gminie 

czy będzie sylwester jakiś jeden? 

Wójt Gminy Janina Gawlik - A jak się znajdzie chętny do organizacji to na pewno, jak się 

znajdzie to na pewno. Proszę pamiętać, Proszę pamiętać. Że do sylwestrowej zabawy, jeżeli robimy 

sylwestra do 100 osób, a tak robimy sylwester, Panie Sołtysie przyznaje Pan? Jak doliczy Pan 15 

złotych od osoby to ma pan 1500 zł? 

Sołtys wsi Zabłoto Robert Janiec - ale tu nie chodzi o to 

Wójt Gminy Janina Gawlik - ale czy w tamtym roku ktoś robił sylwester?…. Bo była pandemia, 

w tym, jeżeli ktoś chce zrobić sylwester to naprawdę stawka 10 zł nie gra różnicy a wieś będzie 

miała z tego tytułu pieniądze, bo nie chciałby… na pewno pan sprzątałby po tym Sylwestrze, bo to 

nie jest tylko sala, to jest także teren, to jest także popranie firan, pomycie okien. Wszystkiego. Ile u 

Pana ludzi robi 5,4?  Jak pan znajdzie? Tak, że to są pieniądze właśnie na to, żeby uporządkować 

salę i te...Pieniądze zostają na wsi. I czy to się zapłaci za wynajem czy się zapłaci potem dla wsi to 

jest jeden... 

Sołtys wsi Zabłoto Robert Janiec - ja te pieniądze muszę wrócić, załóżmy jedną osobę, która 

przyjdzie chce zapłacić za sylwestra, to ja muszę wrzucić te pieniądze.. 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Ale najpierw musi mieć Pan chętnych i pobrać zaliczki na tego 

Sylwestra. Czyli ma pan w kieszeni o tyle pieniędzy, a w gminie pan zostawi o tyle 

Radny Waldemar Sudoł - to w Gminie nic nie zostaje, to są wioskowe pieniądze. 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Przeanalizujemy to jeszcze, jeżeli będą słuchy, że jest to za dużo, 

czy nie będzie chętnych, na pewno się nad tym zastanowię. Na dzień dzisiejszy podjęłam taka 

decyzję. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska - to dziękuję Pani Wójt. Czy są pytania 

jeszcze do pani Wójt? Proszę. 

Radny Józef Ossowski - Pani wójt to pismo z Dyrekcji Autostrady w sprawie planowania żeby się 

wstrzymać…… 

Wójt Gminy Janina Gawlik - wskazują tylko żeby się wstrzymać z planowaniem 

Radny Józef Ossowski - czy podali termin, do kiedy się wstrzymać 

Wójt Gminy Janina Gawlik - NIE, NIE to tak jak na tym zebraniu było 

Radny Waldemar Sudoł - ale do czerwca powinien być już ustalone 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Proszę Państwa, warto, żebyście chodzili na zebrania z GDDKiA, 

bo oni muszą zobaczyć naszą siłę to nie jest tak, że my w czwórkę czy w trójkę wykrzyczymy, co 

my chcemy, bo ja muszę mieć oparcie w całej radzie, każdy radny powinien być zainteresowany, 

żeby nie zabierać gruntów za dużo z Gminy, bo pamiętajmy idzie droga na Kąty Wrocławskie z 

Miękini, zabiera duże pasy ziemi, bo pójdą i wywłaszczą i nikt nie będzie dyskutował. Teraz z 

drugiej strony zaczynają nas kroić ślimakami i drogami na poprzek, kiedy jest stary ślad, a 

uzasadnienie, które podają, mnie nie przekonuje, bo mówienie, że mosty są zabytkowe, no nie takie 

zabytki powtarzałam zwalają i niszczą, nie takie domy, a jeszcze poniemieckie to już powinni nam 

wyrazić zgodę. Nie ma uzasadnienia, tym bardziej, że ta droga tak zostaje, jako wojewódzka, to, kto 

znajdzie pieniądze na wyremontowanie tych mostów przy budżecie województwa. Nikt. To 



będziemy chyba fruwać. Natomiast nie mamy konkretnej decyzji, ja rozstając się z zastępcą 

dyrektora powiedziałam ze nie odpuścimy. Nie popuścimy. I następnej trasy tutaj nie pozwolimy 

wybudować. Żeby szło po starym śladzie tym bardziej, że grunta są wykupione. Czy będziemy 

mieli taką siłę przebicia? Nie wiem. Natomiast wierzę w to, że ktoś pójdzie po rozum do głowy, a w 

ostateczności, że nie będą mieli na tyle pieniędzy żeby wybudować nową. Na spotkaniu właśnie 

Związku Gmin Wiejskich burmistrz Kątów Wrocławskich zapewniał, że też jest za starym śladem, 

więc pytam, dlaczego oficjalne stanowisko jest nowy ślad? Ale on jest za starym śladem, nie Gmina. 

No ja takiego zdania nie mam, bo ja akurat mieszkam z drugiej strony i mi to akurat nie 

przeszkadza, natomiast potrzeba zadbać o ludzi, którzy się tam pobudowali, bo tam jest 6, 8 domów 

nowych do wyburzenia. I najprościej powiedzieć a to tylko 8 domów, tylko, że dla każdej tej 

rodziny to jest tragedia, bo co on dostanie teraz, parę groszy i gdzie pójdzie, tak się lekko mówi, ale 

będziemy walczyć, na pewno i myślę, że troszeczkę byłam zdziwiona, bo nie było Gminy Udanin, a 

powinni też nas wspierać, bo tam w ogóle likwidują zjazd na gminę Udanin, nie wiem, jaka to jest 

polityka, nie mniej jednak będziemy walczyć o to żeby był to stary ślad. 

 

Radny Józef Osowski - Jeszcze chciałem się dopytać. Bo Słyszałem wcześniej, że Bisek ma się 

wyprowadzić gdzieś do innej wioski do Mieczkowa, do Wichrowa? 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Też czeka na decyzję z, GDDKiA, bo też jest zahaczany i na razie 

póki, co, gdzie się wyprowadzi i za chwilę zwijać majdan, to nie ma, co się wyprowadzać 

Radny Józef Osowski – Dziękuję. 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Musi po prostu poczekać, wszyscy czekamy na decyzję GDDKiA A 

i dalej jest jakieś rysowanie, zielone różowe niebieskie wsi nie łapie. 

Radny Edward Kulig - Ale konkret na być za dwa miesiące? 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Konkret obiecano, że będzie za 2 miesiące, tylko ja 

rozmawiałam….. 

Przewodnicząca Rady Agnieszka Śladowska - Pani Wójt nie, nie, oni powiedzieli 

Radny Waldemar Sudoł - Drugi Kwartał…. 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Ja rozmawiałam na związku gmin wiejskich i rozmawialiśmy tam o 

tej autostradzie A4, to mi pan tłumaczy, że oni muszą mieć dwa projekty, gotowe dwa. No i teraz 

nam przedłożą 2, skonkretyzują, że przez te działki będzie szła, będą mieli dwa projekty to będzie 

do 2023 do końca czy do 2024, i co z tego skoro i tak do końca nie będziemy wiedzieli, którym oni 

pójdą. I teraz my mamy blokować wszystkie grunta, bo agencja nieruchomości na pewno na to się 

zgodzi. Natomiast my., Ja nie widzę tu żadnego sensu, a po czterech latach dowiem się ze w ogóle 

rezygnują z tej autostrady, zepsują nerwy i tak tłumaczyłam, zepsują zdrowie ludziom, którzy 

czekają jak na bombie, zepsują nam w ogóle rozwój w tym terenie i my siedzimy naprawdę w 

rozkroku. Nie mniej jednak wierzę w to, wierzę w rozsadek, że pójdzie to po starym śladzie. 

Przewodnicząca zamknęła dyskusję.  Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

Ad.5.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy.    

Przewodnicząca przeszła do punktu 5. Poinformowała, ze Sprawozdania nie odczytujemy, gdyż 

Radni dostali je w wersji elektronicznej. Otworzyła dyskusję i ją zamknęła z uwagi na brak 

chętnych do dyskusji. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 



Przewodnicząca rady zgłosiła wniosek formalny żeby nie odczytywać uchwał. Wniosek 

umotywowała tym, że Rada jest świeżo po komisjach, łącznie z autopoprawkami w uchwałach. 

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie, 15 głosów za. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję 

Radny Józef Osowski - Jest zaproponowana zmiana budżetu w tym roku jeszcze, natomiast w tej 

zmianie nie widzę w dalszym ciągu żadnych inwestycji chodników dla wsi Lisowice. 

Wójt Gminy Janina Gawlik - To dotyczy tego roku. Nie wnosimy żadnych zmian, jeżeli chodzi o 

hale sportowe, ponieważ nie ma na to programu, realizujemy inwestycje, na które podpisaliśmy 

umowę 

Radny Józef Osowski - I nic innego tez nie będzie. 

Przewodnicząca Rady Gminny zamknęła dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała 

została przyjęta przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 

2022 rok. 
 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 29.11.2022 14:40 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury Sala Sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 2 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 1 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania 

głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 29.11.2022 14:40 

2 Ryszard Pisarek Za 29.11.2022 14:40 

3 Leon Barylak Za 29.11.2022 14:40 

4 Edward Kulig Za 29.11.2022 14:40 

5 Józef Osowski Przeciw 29.11.2022 14:40 

6 Barbara Konicka Za 29.11.2022 14:40 

7 Paweł Marchewka Za 29.11.2022 14:40 

8 Marek Pomykała Wstrzymał się 29.11.2022 14:40 

9 Aneta Sawicka Za 29.11.2022 14:40 

10 Jan Szwedo Za 29.11.2022 14:40 

11 Agnieszka Śladowska Za 29.11.2022 14:40 

12 Marek Żądło Przeciw 29.11.2022 14:40 

13 Waldemar Sudoł Za 29.11.2022 14:40 

14 Marzena Kruźlak Za 29.11.2022 14:40 

15 Sebastian Pawlak Za 29.11.2022 14:40 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 



Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci 

zabrania głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta przez 

Radę Gminy w sposób następujący: 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 29.11.2022 14:41 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury Sala Sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 12 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 2 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 1 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania 

głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 29.11.2022 14:41 

2 Ryszard Pisarek Za 29.11.2022 14:41 

3 Leon Barylak Za 29.11.2022 14:41 

4 Edward Kulig Za 29.11.2022 14:41 

5 Józef Osowski Przeciw 29.11.2022 14:41 

6 Barbara Konicka Za 29.11.2022 14:41 

7 Paweł Marchewka Za 29.11.2022 14:41 

8 Marek Pomykała Wstrzymał się 29.11.2022 14:41 

9 Aneta Sawicka Za 29.11.2022 14:41 

10 Jan Szwedo Za 29.11.2022 14:41 

11 Agnieszka Śladowska Za 29.11.2022 14:41 

12 Marek Żądło Przeciw 29.11.2022 14:41 

13 Waldemar Sudoł Za 29.11.2022 14:41 

14 Marzena Kruźlak Za 29.11.2022 14:41 

15 Sebastian Pawlak Za 29.11.2022 14:41 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci 

zabrania głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta przez 

Radę Gminy w sposób następujący: 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 29.11.2022 14:41 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury Sala Sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 1 



Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 1 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania 

głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 29.11.2022 14:42 

2 Ryszard Pisarek Za 29.11.2022 14:42 

3 Leon Barylak Za 29.11.2022 14:42 

4 Edward Kulig Wstrzymał się 29.11.2022 14:42 

5 Józef Osowski Za 29.11.2022 14:42 

6 Barbara Konicka Za 29.11.2022 14:42 

7 Paweł Marchewka Za 29.11.2022 14:42 

8 Marek Pomykała Przeciw 29.11.2022 14:42 

9 Aneta Sawicka Za 29.11.2022 14:42 

10 Jan Szwedo Za 29.11.2022 14:42 

11 Agnieszka Śladowska Za 29.11.2022 14:42 

12 Marek Żądło Za 29.11.2022 14:42 

13 Waldemar Sudoł Za 29.11.2022 14:42 

14 Marzena Kruźlak Za 29.11.2022 14:42 

15 Sebastian Pawlak Za 29.11.2022 14:42 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

poprzez wniesienie wkładu pieniężnego do spółki pn. Zakład Gospodarki Komunalnej 

Kostomłoty Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Kostomłotach. 

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję. 

Radny Józef Osowski - O tym żeby dofinansować zakład Gospodarki Komunalnej, czyli naszą 

spółkę gminną, wcześniej żeśmy rozmawiali o tym, że stawkę prądu będą wzrastały 

ośmiokrotnie….I z tego względu mieliśmy dofinansować, teraz się okazuje, że są wstrzymane na 

przyszły rok i są tylko zwiększone dwukrotnie czy w związku z tym to dofinansowanie jest 

konieczne? 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Tak, dlatego że my otrzymując teraz to dla dochodów czy dla 

Gminy mamy jakby z obligo część zainwestować w odnawialne źródła energii i uważamy żeby nie 

podwyższać drastycznie wody i ścieków, bo powinniśmy podwyższyć drastycznie wodę i ścieków, 

musimy obniżać koszty, a założenie fotowoltaikę to jest obniżenie kosztów. Nie samą energią i nie 

samą wodą my kształtujemy cenę wody i ścieków. Natomiast musimy zacząć na czymś oszczędzać. 

Tak jak robimy to w oświacie, pompy ciepła i fotowoltaikę, Żłobek, Senior, tak zakład gospodarki i 

idziemy w kierunku żeby, także Gmina, produkować własną energię. 

Przewodnicząca Rady Gminny zamknęła dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała 

ostała przyjęta przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 29.11.2022 14:44 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury Sala Sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 



Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania 

głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 29.11.2022 14:44 

2 Ryszard Pisarek Za 29.11.2022 14:44 

3 Leon Barylak Za 29.11.2022 14:44 

4 Edward Kulig Za 29.11.2022 14:44 

5 Józef Osowski Za 29.11.2022 14:44 

6 Barbara Konicka Za 29.11.2022 14:44 

7 Paweł Marchewka Za 29.11.2022 14:44 

8 Marek Pomykała Za 29.11.2022 14:44 

9 Aneta Sawicka Za 29.11.2022 14:44 

10 Jan Szwedo Za 29.11.2022 14:44 

11 Agnieszka Śladowska Za 29.11.2022 14:44 

12 Marek Żądło Za 29.11.2022 14:44 

13 Waldemar Sudoł Za 29.11.2022 14:44 

14 Marzena Kruźlak Za 29.11.2022 14:44 

15 Sebastian Pawlak Za 29.11.2022 14:44 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów 

oraz rodziców. 

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci 

zabrania głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta przez 

Radę Gminy w sposób następujący: 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 29.11.2022 14:45 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury Sala Sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania 

głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 29.11.2022 14:45 

2 Ryszard Pisarek Za 29.11.2022 14:45 

3 Leon Barylak Za 29.11.2022 14:45 

4 Edward Kulig Za 29.11.2022 14:45 

5 Józef Osowski Za 29.11.2022 14:45 

6 Barbara Konicka Za 29.11.2022 14:45 

7 Paweł Marchewka Za 29.11.2022 14:45 



8 Marek Pomykała Za 29.11.2022 14:45 

9 Aneta Sawicka Za 29.11.2022 14:45 

10 Jan Szwedo Za 29.11.2022 14:45 

11 Agnieszka Śladowska Za 29.11.2022 14:45 

12 Marek Żądło Za 29.11.2022 14:45 

13 Waldemar Sudoł Za 29.11.2022 14:45 

14 Marzena Kruźlak Za 29.11.2022 14:46 

15 Sebastian Pawlak Za 29.11.2022 14:45 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad.11.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Kostomłoty nr 

XXXVI/291/21 z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie określenia zasad udzielania i sposobu 

rozliczania dotacji celowej na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków 

lub szczelnych zbiorników bezodpływowych na ścieki bytowo-gospodarcze na terenie Gminy 

Kostomłoty. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci 

zabrania głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta przez 

Radę Gminy w sposób następujący: 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 29.11.2022 14:47 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury Sala Sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania 

głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 29.11.2022 14:47 

2 Ryszard Pisarek Za 29.11.2022 14:47 

3 Leon Barylak Za 29.11.2022 14:47 

4 Edward Kulig Za 29.11.2022 14:47 

5 Józef Osowski Za 29.11.2022 14:47 

6 Barbara Konicka Za 29.11.2022 14:47 

7 Paweł Marchewka Za 29.11.2022 14:47 

8 Marek Pomykała Za 29.11.2022 14:47 

9 Aneta Sawicka Za 29.11.2022 14:47 

10 Jan Szwedo Za 29.11.2022 14:47 

11 Agnieszka Śladowska Za 29.11.2022 14:47 

12 Marek Żądło Za 29.11.2022 14:47 

13 Waldemar Sudoł Za 29.11.2022 14:47 

14 Marzena Kruźlak Za 29.11.2022 14:47 

15 Sebastian Pawlak Za 29.11.2022 14:47 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 



 

 

Ad.12.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Kostomłoty z 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, w roku 2023”. 

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci 

zabrania głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta przez 

Radę Gminy w sposób następujący: 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 29.11.2022 14:49 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury Sala Sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania 

głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 29.11.2022 14:49 

2 Ryszard Pisarek Za 29.11.2022 14:49 

3 Leon Barylak Za 29.11.2022 14:49 

4 Edward Kulig Za 29.11.2022 14:49 

5 Józef Osowski Za 29.11.2022 14:49 

6 Barbara Konicka Za 29.11.2022 14:49 

7 Paweł Marchewka Za 29.11.2022 14:49 

8 Marek Pomykała Za 29.11.2022 14:49 

9 Aneta Sawicka Za 29.11.2022 14:49 

10 Jan Szwedo Za 29.11.2022 14:49 

11 Agnieszka Śladowska Za 29.11.2022 14:49 

12 Marek Żądło Za 29.11.2022 14:49 

13 Waldemar Sudoł Za 29.11.2022 14:49 

14 Marzena Kruźlak Za 29.11.2022 14:49 

15 Sebastian Pawlak Za 29.11.2022 14:49 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po umowie 

zawartej na czas oznaczony 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci 

zabrania głosu. Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta przez 

Radę Gminy w sposób następujący: 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 29.11.2022 14:50 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Gminny Ośrodek Kultury Sala Sesyjna 

 

 



Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania 

głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 29.11.2022 14:50 

2 Ryszard Pisarek Za 29.11.2022 14:50 

3 Leon Barylak Za 29.11.2022 14:50 

4 Edward Kulig Za 29.11.2022 14:50 

5 Józef Osowski Za 29.11.2022 14:50 

6 Barbara Konicka Za 29.11.2022 14:50 

7 Paweł Marchewka Za 29.11.2022 14:50 

8 Marek Pomykała Za 29.11.2022 14:50 

9 Aneta Sawicka Za 29.11.2022 14:50 

10 Jan Szwedo Za 29.11.2022 14:50 

11 Agnieszka Śladowska Za 29.11.2022 14:50 

12 Marek Żądło Za 29.11.2022 14:50 

13 Waldemar Sudoł Za 29.11.2022 14:50 

14 Marzena Kruźlak Za 29.11.2022 14:50 

15 Sebastian Pawlak Za 29.11.2022 14:50 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad.14. Wnioski i oświadczenia. 

Przewodnicząca otworzył i zamknęła dyskusję, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Ad.15. Sprawy różne. 

Radny Marek Żądło - Pani wójt, co z tym progiem na Sportowej? 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Panie prezesie…. 

Prezes ZGK - zostałem poproszony tu o wypowiedź, zostałem poproszony tutaj przez gminę żeby 

zobaczyć czy mamy jakiś próg używany, mam potwierdzone, że jest, poprosimy pana radnego, jeśli 

nie będzie z tego progu korzystał, żeby dołożyć, bo może nie być na całą szerokość drogi. 

Radny Jan Szwedo: Ja jestem w posiadaniu progu zdemontowanego 

Prezez ZGK - To będziemy jeszcze ustalać. 

Radny Edward Kulig : dwa pytania ...Pierwsze pytanie: świetlica w Paździornie czy już została 

oficjalnie odebrana? 

Wójt Gminy Janina Gawlik - tak zakończona, na razie nieodebrana. 

Radny Edward Kulig - drugie moje pytanie: mieszkańcy przysiółka Osieczyna, który już się 

nazywa Godków, zgłosili mi, że była sytuacja, w której 2 razy pogotowie krążyło po Godkowie 

szukając chorego, który, no w bardzo złym stanie był z przysiółka i ja prosiłem wcześniej żeby tam 

te tablice oznakowane, oznakowania, że przysiółek to jest Godków i numer i dom żeby to wstawić, 

bo może dojść do jakichś sytuacji bardzo krytycznych i to już o to prosiłem. Mieszkaniec też chyba 

zdaje się to zgłaszał do Pani wójt i dostał informację … 

Wójt Gminy Janina Gawlik - nie do mnie nie zgłaszał… 



Radny Edward Kulig - dostał informację, że do miesiącu czasu, miesiąc temu, że to będzie trwało 

zanim będą zamówione tablice. 

Wójt Gminy Janina Gawlik - być może zlecono to do wykonania 

Radny Edward Kulig - może pani wice wójt wie coś na ten temat. 

Wójt Gminy Janina Gawlik - być może, ale na pewno 

Radny Edward Kulig - Ale to jest bardzo istotna sprawa dla bezpieczeństwa tych ludzi, tam są 

starsi ludzie. 

Sołtys wsi Piersno Medyński - Pani Wójt ja się już zwracałem o progi do pani wójt, Pani wójt mi 

obiecała, że będzie z demontażu jakiś. 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Tak, będziemy robić drogę Świdnica Polska – Szymanowice tam 

będziemy remontować progi, ale gdzie, o jaki próg panu chodzi. 

Sołtys wsi Piersno Medyński - tam przy tych blokach 

Wójt Gminy Janina Gawlik - żebyśmy zaraz znowu nie wylądowali w prokuraturze, tak jak za 

progi w Piotrowicach, no być może z Piotrowic wyciągnę. Będziemy demontować, będziemy 

pamiętać, żeby je przestawiać. Proszę państwa my montujemy za chwile rozmontowujemy i 

będziemy jeździć z czterema progami po całej gminie Na pewno przy demontażu, nowych nie 

zakupię. 

Radny Ryszard Pisarek - Jeżeli można, ponieważ tutaj było powiedziane pani wójt, i pani wójt 

wzięła to sobie do serca. Ja uważam, pani wójt ja pomogę pani, sam jestem świadkiem widocznym 

prawda, że nie wójt, nie ja, jako radny tylko my, jako obywatele tej ziemi, tej mojej miejscowości 

gdzie tu walczymy o te progi, my sami stwarzamy zagrożenie, dlatego bardzo bym panią wójt prosił 

żeby tak: ograniczenia prędkości zainstalować, nawet na tych nowych drogach gminnych, które są 

budowane 

Przewodnicząca Agnieszka Śladowska - ale są wszędzie. 

Wójt Gminy Janina Gawlik- proszę państwa, znaki są wszędzie, my postawimy za chwilę znikają. 

Radny Ryszard Pisarek: to przepraszam najmocniej to proszę powiadomić organy ścigania, bo ja 

jestem tak, my nie możemy, że znikają, jest organ ścigania, policja, która jest mało aktywna na 

terenie naszej Gminy Kostomłoty, bo ja obserwuję, co my tutaj robimy i bardzo bym prosił, żeby 

takie drobne rzeczy, bo to są dla mnie proszę Państwa drobne rzeczy, to pilnowanie, od tego pani 

wójt są ludzie nie pani wójt ma znaki stawiać, nie pani wójt ma znaki prędkości stawiać, to ma być, 

to jest bezpieczeństwo, dlatego zgłaszamy, mam do pani prośbę serdeczną, żeby to załatwić. 

Wójt Gminy Janina Gawlik- Proszę państwa, jeżeli może coś powiedzieć, jeżeli chodzi o 

bezpieczeństwo. Każdy uważa, zresztą większość już jakby wyciszyła się w tej sprawie, ale myślą, 

że jak postawią progi to już będzie bezpiecznie, natomiast postawienie progów wiąże nie raz się z 

tym, że jadąc przez miejscowość nie znając trasy, jedzie obcy wyskakuję w górę i jest jeszcze 

większy huk jak bez progów. Przynajmniej ja, montujemy progi, za chwilę jest podanie 

rozmontować, zamontować progi, rozmontować, a mało tego, też poszłam jak mówi pan radny, 

trzeba powiadamiać policję, niech od czasu do czasu staną i zbadają prędkość. Za chwilę 

telefony, … jakim prawem Pani nasyła na miejscowość policję. Bo mandatują rowerzystów, swoich 

a nie łapią obcych. Jakby nie patrzeć to wszystko jest złe. Tylko pamiętajmy, że po drogach 

gminnych naszych nie jeżdżą obcy, zazwyczaj jadą powiatową, po naszych drogach jadą 

mieszkańcy tej miejscowości i trzeba albo zebrać się do kupy i porozmawiać, albo po prostu 

faktycznie postawić posterunek, ale wtedy mówię, wyłapią rowerzystów, swoich, gdzieś tam się 

rozpędzi, jechał ze sklepu… nie ma na to jakiegoś lekarstwa, ale tak jak mówię, będę miała cztery 

progi w obrocie, ja jestem cierpliwa mogę rok czasu po całej gminie z nimi, tylko, jaki to jest sen, 

nie ukrywam ze wymieniałam teraz dwa razy amortyzatory, bo sama dwa razy wyskoczyłam w 



Piotrowicach na hopkach. Zapomniałam, ale teraz już pamiętam, po zapłaceniu rachunku. Nie mniej 

jednak wiele jest przypadkowych, nieświadomych kierowców. 

Radny Marek Żądło - czy coś wiadomo więcej na temat farmy wiatrowej od Zabłocia do Piersna? 

Wójt Gminy Janina Gawlik - Proszę państwa mamy jeden wniosek złożony do rozpatrzenia i tu 

będę robiła rozeznanie Kostomłotach i Piotrowicach, chodzi o te naprzeciw farmy fotowoltaicznej, 

tam jest propozycja postawienia 8 wiatraków, ale jak wszyscy wiemy, czekamy na przepisy, które 

ścieśniają te wiatraki, nie kilometr czy dwa, tylko pięćset metrów. Jeżeli chodzi o Piersno i Zabłoto 

to jest jedna firma, dużo mówi, nie wpłynęło do nas nic, próbowali umówić się na rozmowę, 

czekałam na nich cały dzień, bo traktuję sprawy poważnie, każdego, zresztą poważnie, ale państwo 

się nie stawili, powiedziałam, że następny czas pod koniec stycznia, wiem, że ci przedstawiciele 

chodzą po ludziach wręcz wymuszają umowy dzierżaw na te pola, nie wiem czy to jest wiarygodna 

firma, bo jej na tyle nie znam, natomiast ta firma zgłosiła się do Polenergi i chciała sprzedać im 

swój projekt. Czy to jest tylko szukanie dzierżaw żeby sprzedać projekt czy to jest faktycznie firma, 

która chce wybudować, nie wiem, ale do Gminy nie wniosła nic? Trzeba pamiętać jedno, ja nigdy 

nie zrobię żadnej zmiany planu za gminne pieniądze, najpierw płaci, a potem będziemy się 

zastanawiać, co możemy zrobić. Bo to jest biznes prywatny. A wiem, że już dzisiaj nawet były dwie 

osoby, które próbowały mnie jakby wybadać, co ja na to. Znając tam przedstawicieli tej firmy. Ja 

nie rozmawiam nieoficjalnie. Proszę złożyć do Gminy propozycję a wtedy my się zastanowimy. 

Jedyna propozycja przyszła z Polenergi na drugą stronę, jeżeli chodzi o wiatraki. Ja chciałabym też, 

bo moje zdanie państwo znacie na temat wiatraków. Natomiast dwa lata jest wystawiona skrzynka, 

taka urna na skargi, jeżeli komuś przeszkadzają wiatraki w gminie. Już dwa lata jest pusta, także 

muszę troszeczkę posłuchać ludzi, bo nie słyszę jakiś tam skarg, że to jest złe czy coś i mogę mieć 

własne zdanie, natomiast będę opierać się na opinii ludzi. 

Radny Marek Pomykała - Pani wójt pozwoli na koniec wystosować pismo tam do Powiatu, 

chodzi o drogę z Wichrowa wyjeżdżamy w stronę 5-tki. Tam jest tragedia. Tam są teraz takie dziury. 

A pierwsze, co zrobili przecisk przez drogę, no to zrobiła się hopka, a żeby to ładnie upiększyć to, 

postawili nam znak 30 - tkę 

Wójt Gminy Janina Gawlik - jeszcze stoi? Bo nasze już poznikały. Proszę państwa będę robiła 

zestawienie dróg do remontu do powiatu, nie ukrywam każdy budżet jest napięty, nie ma, co się 

oszukiwać, że tu zaraz przyjadą i będą wszystko naprawiać, bo tak nie będzie. Trzeba się 

najprawdopodobniej uzbroić w cierpliwość, ale na pewno będę walczyła żeby przynajmniej te 

dziury połatać, to jest najważniejsze oni to jak łatają, samochody skręcają, na pewno będę zgłaszać, 

bo taki problem mamy też przez Wilków. W ogóle na Jakubkowice no im wysłałam w 3D drogę 

żeby ustalać samochód, który ma tam przejechać, bo tam już jest trzeci świat. To jest tragedia 

 

Ad.16.Zakończenie obrad LI sesji Rady Gminy. 

 

 

Protokołowała Magdalena Galant 


